
 

Geacht college,  
 
Tijdens de commissievergadering van 1 november jongstleden heeft de CDA fractie een vraag gesteld 
over het proces en de verdere opvolging rondom de Bosberg. De wethouder gaf aan enkele vragen 
niet direct te beantwoorden. Gezien het voortraject van het proces en het belang voor de inwoners 
van de wijk willen we hierover graag enkele schriftelijke vragen stellen. 
 
1) Klopt het dat er eind april definitieve tekeningen van de wijkinrichting etc. gestuurd zouden 
worden naar bewoners van de Bosberg? 

Voor de zomer zouden definitieve tekeningen met de bewoners gedeeld worden. Echter door 
stagnerende voorbereiding (als gevolg van nog lopende gesprekken in de wijk en het achterblijven 
van het presteren/leveren van het Ingenieursbureau) is dit nog niet gebeurd. 

2) Klopt het dat deze tekeningen tot op heden nog niet zijn toegestuurd aan de bewoners van de 
Bosberg? Zo ja, wat is hiervan de reden? 

Het klopt dat de definitieve tekeningen nog niet gedeeld zijn met de bewoners. Het proces wordt nu 
verder voortgezet middels een bouwteamconstructie. In dit bouwteam worden de tekeningen samen 
met een aannemer definitief gemaakt voor de uitvoering. Voordat de uitvoering start worden  de 
tekeningen nog gedeeld met de bewoners. De aanbesteding voor dit bouwteam loopt nu. 

3) Is er in de tussentijd communicatie geweest vanuit de gemeente richting de bewoners? Waarom 
wel of niet? 

Er heeft vooral veel persoonlijke en straat gerichte communicatie plaats gevonden. Dit om de laatste 
puntjes op de i te zetten voor het definitieve ontwerp. Ook heeft communicatie plaats gevonden op 
het gebied van de in gebruik genomen gronden in de Boschberg.  

Na het aanbestedingsproces volgt er een brede communicatie naar de wijk met de planning en 
stappen die dan zullen volgen. 

4) Kunt u een overzicht geven van de genomen stappen en het proces tot nu toe? 

Mei / juni 2022    Bewonersavonden met schetsontwerpen 
Augustus 2022   Communicatie van het Q en A 
Sept. / Dec. 2022  Opstellen voorlopig ontwerp 
Januari 2023   Delen voorlopig ontwerp (VO) Boschberg 
Feb. / Okt. 2023  Persoonlijke en straatgesprekken over het VO 
April / Nov. 2023  Acties inzake in gebruik genomen gronden 
Okt. / Nov. 2023  Aanbesteding bouwteam Boschberg 

 

 



5) Kunt u een overzicht geven (met tijdslijnen) van de te nemen stappen in de komende periode? 

Nov. ’23 / Feb. ’24  Opstellen definitief ontwerp en realisatiecontract 
Januari 2024   Delen definitief ontwerp Boschberg met omgeving 
Mrt. ’24 / juli ’25  Realisatie project Boschberg 

6) Op welke wijze worden bewoners betrokken dan wel geïnformeerd over de te nemen stappen? 

Het definitieve ontwerp gaat gedeeld worden met de bewoners. De aannemer gaat de bewoners 
informeren over de fasering van de uitvoering en de hinder dit hierbij gaat plaats vinden. 
Voorafgaand aan de uitvoering van een betreffende fase wordt met bewoners een gesprek gepland 
over het inrichten en beheer van het groen en over de mogelijkheid om hun perceel/daken af te 
koppelen op het nieuwe infiltratieriool. 

7) Kunt u aangeven of er sprake is van vertraging t.o.v. de oorspronkelijke planning? Zo ja, kunt u 
aangeven op welke onderdelen dat is en hoe groot deze vertraging is ten opzichte van de 
oorspronkelijke planning? 

Het beoogd resultaat zoals vermeld in het raadsvoorstel van 8 februari 2022 was om het project eind 
2024 gerealiseerd te hebben. De verwachting nu is dat dit resultaat een half jaar later behaald wordt, 
namelijk voor de zomer van 2025. 

8) Indien er sprake is van vertraging, wat zijn daarvoor dan de redenen? 

Er heeft wat stagnatie plaats gevonden. De intensieve (persoonlijke) communicatie met de 
bewoners, het wisselen van ingenieursbureau en het in beeld brengen van de in gebruik genomen 
gronden heeft daar voor gezorgd. 

9)Indien er sprake is van vertraging, zitten hier financiële consequenties aan? Zo ja, van welke 
grootte? 

Aan deze vertraging zitten geen financiële consequenties. Het project wordt naar verwachting binnen 
de beschikbare budgetten gerealiseerd. 

 

Wij danken u hartelijk voor de beantwoording van de vragen. 

Hartelijke groet, 
Fractie CDA Boekel Venhorst 


